



Lubelski Związek Strzelectwa Sportowego

Al. Racławickie 7, 20-059 Lublin
Regon 430411753 NIP 712-25-22-973

www.lzss.lublin.pl
e-mail biuro@lzss.lublin.pl



Protokół Nr 3/2025 z dnia 01.08.2025 z przeprowadzonego online posiedzenia Zarządu Lubelskiego Związku Strzelectwa Sportowego

Posiedzenie Zarządu otworzył i przewodniczył mu prezes LZSS Grzegorz Michalczuk. W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie Zarządu LZSS.. Protokołował Tomasz Wernicki sekretarz LZSS.

Przewodniczący powitał uczestników posiedzenia i przedstawił proponowany porządek obrad:

1. Powitanie zebranych przez przewodniczącego obrad.
2. Stwierdzenie przez przewodniczącego obrad na podstawie listy obecności ważności zebrania i podejmowanych na nim uchwał
3. Przedstawienie i zatwierdzenie proponowanego porządku obrad
4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia zarządu z dnia 24.07.2025.
5. Sprawozdanie Prezesa LZSS o podjętych działaniach od ostatniego zebrania Zarządu.
6. Poddanie pod głosowanie propozycji przedstawionej przez Prezesa Grzegorza Michalczuka na poprzednim posiedzeniu a dotyczącej upoważnień do konta bankowego związku prezesa Grzegorza Michalczuka, wice prezesa Marka Ilczuka i skarbnika Sylwii Konc i wpisanie tej uchwały do wykazu uchwał zarządu.
7. Poddanie pod głosowanie propozycji przedstawionej przez Prezesa Grzegorza Michalczuka na poprzednim posiedzeniu a dotyczącej złożenie kolejnych wniosków dla wiceprezesa Marka Ilczuka i sekretarza Tomasza Wernickiego o dostęp do portali SOZ i PORTAL PZSS i wpisanie tej uchwały do wykazu uchwał zarządu.
8. Dyskusja na temat zmian Regulaminu Pracy Zarządu LZSS. Podjęcie uchwały zatwierdzającej zmiany regulaminu.
9. Poddanie pod głosowanie propozycji przedstawionej przez Prezesa Grzegorza Michalczuka na poprzednim posiedzeniu a dotyczącej kandydatur członków zarządu wyznaczonych do zajmowania się konkretnymi zadaniami i wpisanie tej uchwały do wykazu uchwał Zarządu.
10. Dyskusja na temat zmian Regulaminu Kolegium Sędziów. Podjęcie uchwały zatwierdzającej zmiany regulaminu.
11. Przedstawienie wniosku Przewodniczącego Kolegium Sędziów LZSS dotyczącego powołania członków kolegium zgodnie z par 26 pkt. 4.2. i poddanie wniosku pod głosowanie i wpisanie tej uchwały do wykazu uchwał Zarządu.
12. Dyskusja na temat zmian Regulaminu Dofinansowań. Podjęcie uchwały zatwierdzającej zmiany regulaminu.
13. Głosowanie nad dofinansowaniem dla zawodników Dragon Chełm oraz dla zawodników PARA TRAP z Jastrzębia ELIZÓWKA pomimo braku II klasy sportowej i wpisanie tej uchwały do wykazu uchwał zarządu.

14. Poddanie pod głosowanie propozycji, aby publikować na stronie WWW wszystkie dokumenty powstające podczas prac Zarządu (protokoły z posiedzeń zarządu LZSS, wykaz uchwał zarządu LZSS, regulaminy opracowywane przez Zarząd i jego komisje tematyczne) i wpisanie tej uchwały do wykazu uchwał zarządu.
15. Dyskusja nad znalezieniem lokalu dla LZSS. Zobowiązanie 3-4 członków do przeprowadzenia wizji lokalnej na Nałęczowskiej. Wyznaczenie terminu na poszukiwanie lokalu na siedzibę związku. Wstępna propozycja do końca września. Alternatywnie prowadzenie głosowań na każdym posiedzeniu aż do akceptacji jednej z istniejących propozycji. Poddanie propozycji pod głosowanie i wybór rozstrzygnięcia.
16. Przedstawienie projektu regulaminu organizowania przez kluby egzaminów patentowych. Dyskusja i poddanie projektu pod głosowanie.
17. Dyskusja i przyjęcie Regulaminu organizacji egzaminów na patent Omówienie tematu zabezpieczenia potrzeb organizacji egzaminów patentowych. Zobowiązanie prezesa LZSS, do wystąpienia z oficjalnym pismem do PZSS z inicjatywą pilnej organizacji kursu na sekretarzy egzaminacyjnych.
18. Dyskusja nad koniecznością i celowością zatrudnienia kogoś do prowadzenia social mediów i strony WWW LZSS.
19. Dyskusja i wolne wnioski.
20. Zamknięcie obrad.

Tomasz Wernicki zaproponował skrócenie porządku obrad.

Przewodniczący zaproponował prowadzenie obrad według przedstawionego porządku i przekładanie mniej pilnych punktów na kolejne posiedzenie. Propozycja została poddana pod głosowanie.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad 4. Przewodniczący obrad poinformował kolegę Ilczuka, że zgłoszona przez niego mailowo poprawka do protokołu z poprzedniego posiedzenia została uwzględniona i zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia z dnia 24.07.2025.

Protokół został przyjęty jednogłośnie.

Ad 5. Prezes LZSS przedstawił informacje dotyczącą podjętych działań od ostatniego spotkania Zarządu:

- przejęto od prezesa poprzedniej kadencji karty kredytowe do konta i środki trwałe należące do LZSS
- chcąc usprawnić przepływ informacji prezes poinformował o zamiarze uruchomienia adresu mailowego ks@lzss.lublin.pl, który będzie obsługiwany przez Przewodniczącego Kolegium Sędziów. Tak aby nie trzeba było korzystać, z prywatnych adresów email. Dzięki takiemu rozwiązaniu w razie zmiany przewodniczącego uniknie się zamieszania i konieczności przekazywania sobie wiadomości email z wnioskami.
- umówione zostało spotkanie z posłem na sejm panem Dariuszem Stefaniukiem, którego celem będzie wskazanie na problemy w procesie aplikowania o środki finansowe na rozwój strzelectwa.

- przeprowadzono weryfikację rynku w kwestii oferty na sprzęt biurowy dla związku (laptop+ office, urządzenie wielofunkcyjne i projektor). Ponadto dokonano analizy ofert dostawców telefonii komórkowej w celu wybrania najkorzystniejszej oferty na potrzeby LZSS, aby mieć „służbowy” numer telefonu i uniezależnić się od korzystania z numerów prywatnych.

Ad 6. Po przejściu do kolejnego punktu obrad kolega Wernicki spytał o 4 osobę do reprezentowania w banku zgodnie z par. 31 ust. 1 statutu. Po wyjaśnieniu kolegi Abramowicza jak to było zorganizowane do tej pory, wątpliwości zostały rozwiane i uchwałę poddano pod głosowanie.

Uchwała nr 3 została przyjęta jednogłośnie.

Ad 7. W punkcie tym koleżanka Sylwia Konc zaproponowała, aby do listy osób upoważnionych do obsługi systemów SOR i PORTAL PZSS dodać przewodniczącego kolegium sędziów Lecha Łosia, aby miał możliwość bezpośredniego zarządzania sprawami sędziowskimi. Prezes poinformował, że dostęp do systemów wiąże się z uprawnieniami do edycji danych i zatwierdzania licencji i patentów. Są to uprawnienia wykraczające poza zakres obowiązków przewodniczącego kolegium sędziów. W związku z powyższym postanowiono zapytać zarządcę systemu SOZ, czy istnieje techniczna możliwość nadania uprawnień tylko do załatwiania spraw sędziowskich, którymi miałby się zajmować przewodniczący kolegium sędziów. W związku z tym, że prezes ma już nadany dostęp do tych systemów i jest w stanie obsługiwać je na bieżąco prezes postawił wniosek, aby do czasu uzyskania odpowiedzi na postawione pytanie wstrzymać się z podjęciem uchwały w tym przedmiocie.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Ad 8. i ad 9. W związku z koniecznością naniesienia istotnych zmian w Regulaminie Pracy Zarządu LZSS przewodniczący posiedzenia złożył wniosek o rozpatrzenie tych punktów na kolejnym posiedzeniu stacjonarnym. Wniosek poddano pod głosowanie.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Ad 10. i ad 11. Ze względu na to, że te punkty są powiązane były omawiane łącznie. Prezes poinformował zebranych, że kontaktował się telefonicznie z przewodniczącym Kolegium Sędziów Lechem Łosiem i informował go o konieczności przedstawienia Zarządowi wniosku przewodniczącego kolegium o powołanie członków kolegium zgodnie z par. 26 ust. 4 pkt 2 Statutu LZSS. Informując jednocześnie o terminie dzisiejszego posiedzenia zarządu. Do dnia dzisiejszego żadnych dokumentów nie otrzymał. W związku z powyższym rozpoczął dyskusję na temat tego jak podejść do tematu zatwierdzania wniosków o zatwierdzenie regulaminów zbliżających się zawodów. Kolega Marek Ilczuk zaproponował, aby zaprosić przewodniczącego kolegium sędziów LZSS na kolejne posiedzenie zarządu. Koleżanka Sylwia Konc zauważyła, że przewodniczący kolegium sędziów przyjmując na siebie obowiązki miał świadomość ich zakresu i Zarząd nie ma kompetencji, aby zatwierdzać składy sędziowskie zgłaszane na zawody, więc sytuacja jest patowa. Prezes zaproponował, aby do czasu powołania nowych członków kolegium jego obowiązki pełnił stary skład. Kolega Dawid Pawlak poparł tą propozycję. Kolega Tomasz Wernicki stanowczo się nie zgodził. Stwierdził, że „stare kolegium” było powołane na wniosek „starego

przewodniczącego”, który był wybrany przez „stary zarząd”. W nowej kadencji po wybraniu „nowego zarządu” i „nowego przewodniczącego” musi on sobie sam wybrać skład kolegium, z którym chce pracować, a „stare kolegium” nie ma żadnego mandatu do sprawowania funkcji. Prezes przyznał rację tej logice, po czym kolega Marek Ilczuk spytał, czy wiadomo w ogóle ile wniosków oczekuje na zatwierdzenie regulaminów zawodów i składów sędziowskich. Prezes udzielił odpowiedzi, że są dwa takie wnioski, w tym jeden jego własny. Ponieważ na chwilę obecną wyłoniony został jedynie Przewodniczący Kolegium Sędziów i organ ten z racji swojej niekompletności nie może sprawnie pracować, zaproponowano aby wstrzymać się z podejmowaniem jakichkolwiek decyzji do następnego posiedzenia, na które zostanie zaproszony przewodniczący kolegium. Ponadto ustalono, że na kierowane ze strony klubów zapytania o to co się dzieje w sprawie zatwierdzania regulaminów udzielana będzie informacja, że decyzja zostanie podjęta podczas spotkania Zarządu z przewodniczącym KS. Propozycje te zostały poddane pod głosowanie.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Ad 12. i ad 13. Prezes zauważył, że obecny regulamin uniemożliwia przyznanie wsparcia zawodnikom, którzy nie uzyskali II klasy sportowej. Ponadto regulamin powołuje się na zapis par. 11 ust. 7 Statutu LZSS mówiącego, że „Do podstawowych zadań Związku należą: Wspieranie w tym również materialne młodzieży uzdolnionej sportowo”. Po analizie Statutu Prezes zauważył, że można się w regulaminie powołać na zapis ustępu 10, mówiący o: „organizowaniu współpracy, wzajemnej pomocy oraz przedsięwzięć integrujących członków Związku”. Kolega Andrzej Abramowicz zauważył, że są konkurencje, dla których nie ma ustalonych klas sportowych, więc zapis o zawodach ogólnopolskich i wyższej rangi będzie wystarczający. Prezes zauważył, że w regulaminie jest jeszcze jeden zapis, który blokuje przyznanie odpowiedniego wsparcia. Jest to zapis mówiący o wysokości środków przeznaczonych na dofinansowania. Według obecnego regulaminu jest to 40% kwoty pochodzącej ze składek członkowskich. Zamiast tego zaproponował, aby wprowadzić zapis o ustalonej kwocie 15000zł. Kolega Dawid Pawlak zauważył, że składanie wniosku z góry na cały rok blokuje środki finansowe, które mogły by zostać wykorzystane przez inne kluby. Został w tym poparty przez Koleżankę Sylwię Konc. Kolega Tomasz Wernicki stwierdził, że trzeba zrozumieć jedną rzecz. Cały regulamin został opracowany na potrzeby kadry wojewódzkiej. Jest to powód dla którego dofinansowanie kilku strzelców z Jastrzębia Elizówka jadących na Mistrzostwa Świata w Para TRAPIE sprawia tyle problemów. Regulamin dofinansowuje kluby, a nie docenia osiągnięć poszczególnych wybitnych zawodników, którzy nie są w kadrze. Kolega Dawid Pawlak zaproponował przełożenie podjęcia decyzji na kolejne posiedzenie. Kolega Andrzej Abramowicz zauważył, że poza strzelaniami w PZSS, gdzie startowe wynosi 70 zł, to są jeszcze strzelania długodystansowe, gdzie koszty startu są znacznie wyższe. Prezes zaproponował przeniesienie punktu 12 i 13 na najbliższe posiedzenie stacjonarne.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Ad 14 Koleżanka Sylwia Konc przedstawiła swoje obiekcje odnośnie publikacji protokołów z obrad Zarządu. Prezes argumentował, że nawet sesje rad gmin są publikowane na żywo w Internecie i publikacja protokołów to namacalny dowód pracy Zarządu. Do tej pory do

Zarządu napływały informacje, że nic się nie dzieje, że Zarząd nic nie robi a ludzie o niczym nie wiedzą. Został w tym poparty przez kolegów Dawida Pawlaka i Marka Ilczuka. Prezes zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały mówiącej, że dokumenty opracowywane podczas prac zarządu takie jak: protokoły z posiedzeń, przyjmowane uchwały i regulaminy będą publikowane na stronie LZSS.

Uchwała nr 4 została przyjęta
za głosowało 7 członków Zarządu
przy jednym głosie przeciwnym
i jednym wstrzymującym się

Ad 15. W sprawie poszukiwania nowej lokalizacji siedziby Związku. Koleżanka Sylwia Konc poinformowała, że wysłała zapytanie do MOP-u. Na chwilę obecną nie ma odpowiedzi. Dostała informację, że pani, która zna wszystkie miejsca będzie dostępna w przyszłym tygodniu. Kolega Tomasz Wernicki zadał pytanie, czy w związku z tym, że na Nałęczowskiej była propozycja 30zł/m², czy ktoś się orientuje w cenach lokali do wynajęcia? Koleżanka Konc odpowiedziała, że stowarzyszenie wynajmujące pokój 15-18 m² płaci 360zł miesięcznie. Ponadto zaproponowała prowadzenie poszukiwań do końca września i „wyprowadzenie siedziby LZSS poza jakiekolwiek kluby jako miejsce absolutnie neutralne”. Dodatkowo prezes zauważył, że ważną sprawą podczas poszukiwania potencjalnego lokum jest również zabezpieczenie miejsc parkingowych dostępnych przy siedzibie. Następnie zaproponował przeniesienie tego punktu na kolejne posiedzenie i zarządził głosowanie.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Ad 16. i ad 17. Przewodniczący zaproponował, że możemy podjąć uchwałę, o tym, że zanim wniosek o organizację egzaminu patentowego organizowanego przez klub zostanie przesłany do PZSS powinien uzyskać akceptację wszystkich członków zarządu a nie tylko prezesa zgodnie z propozycją kolegi Marka Ilczuka wyrażoną na poprzednim posiedzeniu. Kolega Ilczuk zapytany przez Prezesa o zdanie zaproponował przełożenie tej kwestii na następne posiedzenie. Koleżanka Sylwia Konc poprosiła o wyjaśnienie na czym miałyby polegać wprowadzane zmiany. Prezes wyjaśnił, że w 2021 roku zarząd podjął decyzję, że kluby aplikujące o egzamin na patent składały wniosek i prezes rozsyłał tą informację do wszystkich członków zarządu. Członkowie zarządu w formie elektronicznej wyrażali swoją aprobatę co do miejsca, terminu i składu komisji egzaminacyjnej. Podejmując decyzję kolegialnie. W późniejszym czasie podjęto decyzję mającą usprawnić ten proces i wprowadzono zmianę, po której prezes podejmował tą decyzję jednoosobowo. Prezes spytał kolegę Marka Ilczuka, czy dobrze zrozumiał jego intencję, a ten potwierdził, że chodzi mu o kolegialne podejmowanie tej decyzji, bo w przeszłości zdarzały się sytuacje, kiedy kluby nie były informowane o organizacji egzaminu. Po dyskusji prezes zaproponował poddanie pod głosowanie propozycji przesunięcia rozpatrzenia tej sprawy na przyszłe posiedzenie.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Ad 18. Prezes poinformował, że osoba o której rozmawiano w kontekście prowadzenia social mediów z racji swoich obecnych obowiązków nie jest w stanie dać z siebie

wszystkiego i nie chce brać na siebie takiej odpowiedzialności. Ponadto w obliczu planowanej reorganizacji strony LZSS to na tym powinniśmy się teraz skupić. Kolega Dawid Pawlak zadeklarował, że w najbliższym czasie dostanie wycenę nowej strony. Prezes zaproponował, żeby już nie przenosić tego punktu do rozpatrzenia na kolejne posiedzenie, tylko, że będzie informował o postępach w sprawozdaniach prezesa i aby w protokole znalazła się informacja, że podjęte zostały działania w celu pozyskania oferty na wykonanie nowej strony i co się z tym wiąże zmiany szaty graficznej.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Ad 19. Prezes spytał jakie są odczucia członków zarządu w odniesieniu do oferty na sprzęt biurowy, którego ofertę pozyskał. Kolega Abramowicz Stwierdził, że parametry sprzętu są dobre, a koszty akceptowalne. Wywiązała się dyskusja z udziałem kolegów Dawida Pawlaka, Tomasz Wernickiego i Grzegorza Michalczuka na temat cen pakietów biurowych MS Office. Kolega Jan Staniszewski spytał o możliwość zakupu drukarki kolorowej. Prezes poinformował, że koszty drukarki kolorowej są niewspółmiernie wysokie. Prezes zarządził głosowanie nad aprobatą zakupu sprzętu biurowego z przedstawionej oferty.

Zarząd jednogłośnie zgodził się na zakup.

Kontynuując punkt 19 prezes zapytał, czy ktoś chce przekazać jeszcze jakieś informacje. Kolega Dawid Pawlak zaproponował wprowadzenie do porządku obrad kolejnego posiedzenia punkt dotyczący przyznania dostępu do konta na Facebooku większej ilości osób niż jeden administrator. Następnie spytał, kto ma dostęp do konta poczty elektronicznej i czy jakiś regulamin reguluje kwestię tego dostępu. Prezes stwierdził, że dostęp do konta ma tylko on i nic mu nie wiadomo o żadnych regulacjach w tym zakresie. Kolega Andrzej Abramowicz spytany o to potwierdził, że do tej pory tylko prezes miał dostęp do konta email i zajmował się prowadzeniem korespondencji, ale to nie jest problem, żeby stworzyć konta dla wiceprezesów. Kolega Dawid Pawlak stwierdził, że większa ilość osób z dostępem do konta pocztowego mogłaby upłynnić pracę zarządu i umożliwić dostęp do poczty w sytuacji niedyspozycji prezesa. Kolega Wernicki stwierdził, że poczta powinna być obsługiwana przez jedną osobę, bo w razie udzielenia dostępu kilku osobom, ludzie ci będą się na siebie nawzajem „ogłądać” i praca nie będzie wykonywana efektywnie. Prezes stwierdził, że nie ma obaw o utratę dostępu, bo mamy informatyka, który może nadać uprawnienia innej osobie, a rozdrobnienie w tym przedmiocie może doprowadzić do zaburzenia przepływu informacji. Kolega Dawid Pawlak spytał o możliwość uzyskania dostępu do wiadomości na koncie w trybie tylko do odczytu. Prezes zadeklarował, że wypyta informatyka o możliwości uzyskania takiego dostępu.

Prezes spytał zebranych o preferencje w kwestii miejsca i terminu kolejnego posiedzenia. Po dyskusji podjęto decyzję o zwołaniu kolejnego posiedzenia na 11.08.2025 na godzinę 17:30 na Metalurgicznej.

Prezes zaproponował stworzenie trzech zespołów zadaniowych do opracowania aktualizacji trzech regulaminów.

Do opracowania regulaminu zarządu zgłosili się koledzy: Sylwia Konc i Andrzej Abramowicz.

Do opracowania regulaminu dofinansowań zgłosili się koledzy: Grzegorz Michalczuk, Andrzej Abramowicz i Dawid Pawlak.

Do opracowania regulaminu kolegium Sędziów zgłosili się koledzy: Adam Hnatów, Marek Ilczuk i Jan Staniszewski.

Prezes poddał do zastanowienia się ofertę reprezentacji prawnej zaproponowaną przez kolegę Wojciecha Mielniczenko. Kolega Andrzej Abramowicz przyznał rację, że jest to sprawa nad którą warto się zastanowić, bo oferta jest atrakcyjna.

Na koniec przewodniczący podziękował zebranym za udział w posiedzeniu.

Na tym posiedzenie zarządu zakończono.

Lista obecności na spotkaniu stanowi [Załączniki nr 1](#)

Protokołował

Tomasz Wernicki

Przewodniczący obrad

PREZES ZARZĄDU
Lubelskiego Związku Strzelectwa Sportowego

Grzegorz Michalczuk